

铝合金检修口

产品名称	铝合金检修口
公司名称	上海熙成五金制造有限公司
价格	面议
规格参数	
公司地址	上海市奉贤区泰日镇北丁村921号
联系电话	86-02113564766932 13564766932

产品详情

qichen metal product co.,ltd.specializes in access panels(aluminium alloy,stainless steel,and steel material).the surface could be plain,anodized and white- powder

我公司生产铝合金，不锈钢，铁质天花板检修口。

coated.,which could makes the product very beautiful.

表面处理可分为原色和烤漆，不同的表面处理方式使得产品非常美观。 characteristic 产品特点：1、 high-class quality：perfect design, light weight but strong bearing capacity, no rusting and keeping

forms. 质量佳：采用铝合金制造，重量轻，承载力强，不生锈，不易变形。 2、 mildew resistant：in high temperature environment，the dense material of manholes makes the mold hard to

breed，no worries about the mold due to the porous sound-absorbing material. 抗霉变：

在高温环境下，检修孔致密的材质使霉菌难以滋生，解除多孔吸声材料易发生霉菌的滋生给您带来的烦恼。 3、 easy to install：concealed installation to keep the door/wall/ceiling uniformity. easy and

quick installation firmly and one only takes 3-5 minutes.

precision component, moisture resistance, removable door panel

安装简便：隐藏式安装，不影响外观。并且易安装固定，安装一个只需3-5分钟即可。

4、 high cleanliness:keep all the tiny rust away and the idea choice if places request.

高洁净度：能有效避免微观落尘的发生，是有洁净要求场所的理想选择。

5、 easy to operate:open easy when using,no need special tools.

使用方便：检修时开启简单，无需专用工具。 applications 产品主要应用于：1、 the central air conditi oning system，in order to facilitate the maintenance and rule out the pipe line breakdo

wn 中央空调主机，以利于维修排除管道线路故障；2、 hotels, shopping malls and other publ ic places,because on the closed ceilings every certain distance should be set manhole to fa

cilitate maintenance operations for the inside ceiling 酒店、商场等公共场所，封闭式天花板

上每隔一定距离应设置检修口，以利于对天花板内部进行维修作业；3、 can also be applied in the mouth of the light fixtures, vents, fire fighting pipeline, etc

也可应用在灯具口、通风口、消防管道等处。姓 名：王经理

公司名称：上海熙成五金制造有限公司 公司地址：上海市奉贤区泰日镇北丁村921号

销售中心：上海市闵行区中春路7001号明谷科技园a栋406室 联系电话：021-51797209

13818455060 传 真：021-51797210 公司网站：www.qcmetal.com